
Zilveren Kruis 

t.a.v. directeur Zorginkoop, 

Postbus 19 

3800 HA Amersfoort 

 

tevens per mail: olivier.gerrits@zilverenkruis.nl  

 

        Epe, 28 oktober 2019 

 

Geachte , 

 

Wij hebben afgelopen week vernomen dat een van de grote aanbieders van GGZ-zorg in 

onze regio, GGNet, voor de rest van dit jaar een patiëntenstop heeft moeten afkondigen. Dit 

omdat het budgetplafond dat Zilveren Kruis hanteert voor GGNet is bereikt. Wij hebben 

tevens begrepen dat uw organisatie geen gebruik heeft gemaakt van de mogelijkheid tot bij-

contracteren, om op deze manier een patiëntenstop te voorkomen. 

 

Al geruime tijd maken wij ons -als wethouders Wmo in onze regio- zorgen over de druk op de 

GGZ-zorg. Lange en oplopende wachttijden in onze hele regio (ook bij andere GGZ-

aanbieders dan GGNet) zijn aan de orde. Met de belangrijkste partijen, waaronder ook uw 

organisatie, proberen wij in de EPA-Taskforce hiervoor tot een (keten)aanpak te komen. 

 

Wij begrepen dat GGNet al vanaf juli 2019 met uw organisatie in gesprek is om op basis van 

cijfers aan te tonen dat er sprake is van een onhoudbare situatie en dat tijdig bij-contracteren 

een oplossing biedt.  

 

Hoewel acute situaties altijd opgepakt zullen worden door GGNet, maken wij ons grote 

zorgen over een voldoende aanbod van GGZ-zorg voor onze inwoners. Uw organisatie is 

niet alleen landelijk gezien de grootste zorgverzekeraar, maar ook in onze regio de 

zorgverzekeraar met het grootst aantal verzekerden. Indien er voorzienbaar onvoldoende 

zorg (tijdig) door uw organisatie wordt ingekocht, heeft overleg en planvorming in Taskforces 

weinig toegevoegde waarde, want zo komen we niet verder. 

 

Wij verzoeken u dan ook dringend per direct uw besluit tot het niet bij-contracteren voor 

GGNet te herzien danwel  ons uiterlijk 8 november aanstaande te informeren over uw 

oplossingen voor onze inwoners voor het restant van dit jaar en de wijze waarop invulling 

wordt gegeven aan de zorgplicht op grond van artikel 11 van de Zorgverzekeringswet. Wij 

roepen u verder dringend op voor 2020 geen (budget)plafond te hanteren, of tenminste een 

(budget)plafond in te stellen dat toereikend is voor de noodzakelijke zorg voor onze 

inwoners. 

  



Als er te weinig zorg wordt ingekocht, zal dat leiden tot langere wachtlijsten en uiteindelijk tot 

meer maatschappelijke (zorg en ondersteunings-)kosten. Immers zolang mensen niet 

worden geholpen, kunnen zij minder of niet goed functioneren en nemen hun klachten 

doorgaans eerder toe- dan af.   

 

Met vriendelijke groet, 

 

Wethouder C.M. de Waard-Oudesluijs MSc (voorzitter Regietafel Zilveren Kruis- gemeenten 

en voorzitter EPA-Taskforce), namens de gemeenten van de EPA-Taskforce en de 

Regietafel Oost-Veluwe/Midden-IJssel  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Cc  

-Nederlandse Zorgautoriteit, Directeur Toezicht en Handhaving, mevrouw K. Raaijmakers  

-colleges van B&W en gemeenteraden van de gemeenten Apeldoorn, Brummen, Epe, 

Hattem, Heerde, Lochem, Voorst, Zutphen 

 

 


